
 
 
 

Vergaderdatum MR: 23 September 2024 
 

 
Aanvangstijdstip: 19.30 uur 
Streefeindtijd:  21.00 uur 
Notulant:  Ingrid 
Afwezig:   
 

Agenda 
 

 Agendapunt Te 
behandelen 
door: 

Opmerking/bijlage 

1.  Opening Rianne Rianne, onze nieuwe voorzitter opent de 
vergadering  met een welkom aan Nydia en 
Bregje. 

2.  Notulen juni 2024 Iedereen De notulen van 10 juni worden goed 
gekeurd. 

3.  Mededelingen 
directie 

Mirella - Mirella heet Rianne welkom op 
Rianne’s 1e vergadering als voorzitter. 

- We geven ouders ook dit schooljaar 
nog 4x een mogelijkheid om een 
rondleiding te krijgen op onze school 
zodat ze de kinderen ook aan het 
werk  zien tijdens de les, zodat ouders 
zien wat we doen.    

- 22 januari een  informatieavond, 
waarin de Ontwikkelteams info 
geven. 

- Tuin: inmiddels zijn er wat bomen 
gerooid en is er aan de achterkant bij 
de loods weer een sloot gegraven, 
(zoals het voor de bouw ook was) in 
de hoop dat het water dan wel goed 
wegloopt.  Daarvoor komt een hek, 
dus voor de sloot.  Daarna wordt er 
nog gekeken wat er evt. nog 
aangepland gaat worden. 

- Vandaag begrotingsgesprek gehad 
(met het administratiekantoor), dit 
mag volgende vergadering op de 
agenda.  Rianne en Ingrid gaan in 
oktober naar een cursusavond over 
het lezen van een begroting. 



- Bij Het Talent komen twee extra 
groepen. 

- Onze school is berekend op 260 lln. 
 

4.  Voortgang 
jaarplan, doelen, 
visie,  

Team Stand van zaken. Hoe ver staan we ermee? 
We hebben OWT’s 
(onderwijsontwikkelgroep). Deze zijn van 
start gegaan met wat willen we bereiken en 
het maken van een planning. Dit komt op de 
studiedag van oktober.   In de teamkamer 
wordt een wand gemaakt waarop iedere 
OWT een eigen plekje heeft om daarop aan 
te geven waar ze mee bezig zijn. 
We hebben dit schooljaar een 
onder/bovenbouwoverleg. Ieder overleg 
starten we met een korte uitwisseling met de 
OWT’s.  Morgen gaan we met een aantal 
collega’s kijken op een andere school (tips 
verzamelen, o.a. rijke leeromgeving). Het 
schoolplan is klaar.  Het jaarplan is nog niet 
klaar, daar zijn we mee bezig. 

5.  Jaarplanning MR Helmine Moeten er nog nieuwe punten opkomen? 
We bespreken wat niet meer op de 
jaarplanning hoeft te komen en welke 
nieuwe onderwerpen erop moeten. 

6.  Rondvraag voor 
Mirella 

iedereen Nydia: kleuters en gymmen.  Wij lopen 35% 
meer dan Het Talent. Voordeldonk krijgt voor 
1,1 km. voor alle groepen een bus. Het is een 
slechte periode qua weer om dan buiten te 
lopen. Wij kunnen als MR onze mening op 
papier zetten en dit naar de gemeente 
sturen. Mirella heeft binnenkort ook weer 
een gesprek met de gemeente over het 
busvervoer. Nydia zal een mail opstellen. 
-Is er een doorgaande lijn tussen Norlandia 
en de kleuters?  Zij hebben activiteiten 
samen en er is ook regelmatig overleg tussen 
de kleuterleerkrachten en de begeleiders van 
Norlandia. 

7.  MR rollen / data allen 24-25. Data en wie doet wat vaststellen. 
Data worden vastgesteld. 
Wat vinden we van de rol van voorzitter? 
Ieder jaar iemand anders of voor de langere 
termijn. De meeste stemmen zijn voor een 
voorzitter voor de lange termijn.  Corine 
wordt plaatsvervangend voorzitter. 



Het huishoudelijk reglement wordt 
aangepast. 

8.  Voortgang 
onderwijs / sfeer 

team Onderbouw: Fijn gestart, sfeer is goed. 
Andere werkwijze, in de ene poot de 
kleuters, in de andere poot groep ¾. De 
kleuters komen ook werken aan de kant van 
groep ¾ . Dit dan met de stillere werkjes, 
zoals puzzels, kralenplank, tekenen, krijtbord 
enz. Dit gaat goed.  
 
Bovenbouw: Fijn gestart, sfeer voelt goed, 
kinderen zijn fijn en rustig aan het werk. In 
de hele bovenbouw wordt nu Fides gebruikt. 
Later in het jaar gaat het hele team een 
training Fides volgen.  
Werkwijze aangepast, een volgende stap 
gemaakt. Qua indeling zijn de groepen 
veranderd. Er is nog meer rust gekomen.  
Groep 7 is drie dagen op trektocht geweest, 
dit was heel leuk. 
Bij de gouden weken aan de start van het 
schooljaar doen we de eerste twee weken 
iedere dag een groepsvormende activiteit 
(groep 1 t/m 8), dit blijft vervolgens iedere 
week terugkomen lopende het jaar. 
Tip van de ouders: geef een terugkoppeling 
in de nieuwsbrieven van de onder-en 
bovenbouw wat de gouden  weken inhouden 
en wat jullie gedaan hebben. 

9.  GMR Ingrid -Per 1 augustus nieuwe bestuurssecretaris, 
Kristel Kuppens. 
-PGMR heeft ingestemd met het 
bestuursformatieplan. 
-GMR is positief over het jaarverslag 2023 
stichting Prodas. Prodas heeft haar zaken 
financieel op orde. 
-31 oktober thema-avond GMR.  
Onze voltallige MR is hierbij aanwezig. 

10.  Rondvraag Iedereen Ester: Ester en Roel zijn dit schooljaar met 
een opleiding gestart over kwaliteit. Ester 
vraagt of ze de mening van de ouders mag 
vragen indien nodig. 
Kwaliteit in de breedste zin, daarbij is het 
belangrijk om ook de mening van de ouders 
en kinderen mee te nemen.  
We geven rondleidingen in de school. Hoe 
denkt de oudergeleding van de MR erover als 



je een kijkochtend organiseert en je geeft 
ouders een format mee, waarop ze aangeven 
wat zichtbaar is, wat merkbaar is. 
Antwoord ouders: Je zou het evt. achteraf 
vrijblijvend kunnen vragen (korte vragenlijst).  

11.   Sluiting Rianne Rianne sluit de vergadering. 

 
 


